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Tijdens de thema-avond van 9 september jl. is de motie “een goed gesprek over rioolheffing” aan de hand van 
een presentatie de vragen van de motie beantwoord en besproken. Hieruit volgden vervolgvragen door de 
fracties VVD, D66, Lijst van der Does en Progressief Woerden..   
 

Vraag 
1. De heer Bakker van de VVD vraagt waarom twee keuzes van heffingssystematieken worden 

voorgelegd terwijl er drie VNG-model belastingverordeningen zijn.  
Antwoord 

1. Volgend jaar wordt de raad meegenomen in de keuze van een nieuwe heffingssystematiek 
Rioolheffing 2023 omdat de huidige variant op basis van het waterverbruik komt te vervallen.  
 

Vraag 
2. Mevrouw van Hoesel van de D66 vraagt waar in de verordening staat dat de kosten zo 

vastliggen en hoe deze gewijzigd kunnen worden.  
Antwoord 

2. In artikel 12 van de financiële verordening staat dit vermeld. 
 
Vraag 

3. De heer Droog van Lijst van der Does vraagt hoe het staat met het onderzoek naar de groep 
van 179 objecten die in 2019 nog voor het lagere riooltarief in aanmerking kwamen en vanaf 
2020 het hogere tarief moesten betalen.  

Antwoord 
3. Het raadsvoorstel van 11 juni 2019 bevatte reeds argumenten en inzicht in de financiële 

gevolgen van de herziening van de heffingssystematiek van de rioolheffing. Hierin werden de 
179 verschuivingen van een laag naar hoog tarief genoemd. Dit is door uw raad besproken en 
vastgesteld.  

 
 
 


